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Beste Commissieleden van Sociaal Domein van de Gemeente Valkenburg 
aan de Geul.                                                                         20 november 2023 

In de vorige Commissievergadering van Sociaal Domein heeft onze 
voorzitter dhr. Henri Spronck u toegesproken om alle relevante 
verenigingszaken en communicatie met de gemeente en de vereniging 
Tennis Padel Geuldal voor het voetlicht te brengen. 

Mijn invalshoek is anders, ik wil u toespreken als vrijwilliger vanuit de 
groep vrijwilligers, zo’n 50 actieve leden, binnen onze vereniging maar 
ook namens alle 300 leden. 

Voor u staat een teleurgestelde vrijwilliger. Ik ben al meer dan 50 jaar 
vrijwilliger in deze mooie gemeente. Ik ben actief op sportief, cultureel en 
natuur/landschaps gebied.  

Bij de boomplantdag (4000 bomen), enige maanden geleden, werd ik 
door Niels Dauven, Wethouder van sport en cultuur, aangesproken al 
supervrijwilliger en onlangs op de vrijwilligers dag bestempelde 
Wethouder Jef Kleijnen de vrijwilligers bij zijn toespraak dat zij het cement 
in de samenleving vormen en onmisbaar in de samenleving zijn.  

Echter met wat wij de laatste twee en een half jaar als vereniging 
meemaken lijkt het erop dat de Gemeente het cement aan het 
wegkrabben is. U als commissie- of raadslid moet toch aanvoelen wat dat 
betekent, u bent toch ook begonnen als vrijwilliger en daarna door de 
politiek benaderd om zitting te nemen in commissie of gemeenteraad of 
zelfs gemeentebestuur. Enige maanden geleden verscheen er een artikel 
in de landelijke ochtendbladen over de terugloop van het aantal 
vrijwilligers bij verenigingen. De voornaamste reden was de toegenomen 
regeldruk van de overheid. En als je de huidige verkiezingsdiscussies volgt 
dan vindt de landelijke politiek dat Nederland in het keurslijf van regels is 
terecht gekomen.      
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Het bestuur kan aan de leden niet meer uitleggen wat de reden is waarom 
bijvoorbeeld een geluidsonderzoek nodeloos lang duurt, het is toch geen 
hogere wiskunde en waarom er geen nieuw clubgebouw komt? Iedere 
bestuursvergadering van onze vereniging gaat voor een groot deel over de 
alsmaar uitblijvende perspectieven van onze uitbreidingsplannen.  

Ook van de Burgemeester verwacht ik een andere rol. Een burgemeester 
moet boven de partijen staan, meer burgervader dan burgemeester zijn 
en een verbindende rol spelen in de samenleving. Bij de vorige 
commissievergadering ging hij onze bestuursdelegatie aanspreken met 
een nogal opmerkelijke toon. Wij hebben dat als vrijwilligers die een 
maatschappelijke bijdrage leveren als zeer onplezierig ervaren” 

Veiligheid en sport zijn verschillende portefeuilles. Nu wordt alles door de 
burgemeester met elkaar verweven terwijl een nieuw clubgebouw niets te 
maken heeft met geluid van padel waar het handhavingsverzoek van de 
buurman zich op richt. Desondanks heeft de burgemeester de gemeentelijke 
organisatie de opdracht gegeven dat niet verder met onze vereniging mag 
worden gepraat. En inmiddels zijn we jaren verder. Dat is in gemeentenland 
geen normale situatie. 

We constateren als leden en vrijwilligers dat handhaving twee tot drie keer per 
dag een controleronde doet op ons sportveld. We zijn nog nooit aangesproken 
op enige overtreding. Ik heb eens een handhaver gevraagd naar het waarom en 
hij gaf aan ook niet te begrijpen waarom hier zo vaak moest worden 
gecontroleerd. Bijzonder in een tijd met een tekort aan handhavers. En 
bovenal het gevoel dat leden hieraan overhouden alsof zij constant het 
gevoel hebben dat er iets aan de hand is. 

Wordt het niet de hoogste tijd om hiermee te stoppen, het kost onnodig 
veel overheidsgeld. Ons als leden en vrijwilligers bekruipt eenzelfde 
gevoel als bij de Aardbevingsellende in Groningen of de Toeslagen affaire. 
Ook toen verschool het landsbestuur zich achter een veelheid van regels, 
zoiets lijkt, weliswaar op kleinere schaal, ook van toepassing te zijn in de 
voorbereidingen voor een vergunning tot uitbreiding van TPG hier in 
Valkenburg. Vind u het gek dat het vertrouwen van de samenleving in de 
politiek terugloopt? U begrijpt vast dat wij als leden en vrijwilligers het niet 
meer begrijpen waarom onze vereniging zo hard wordt aangepakt. Wij zijn toch 
geen criminelen? Wij zijn vrijwilligers die een belangrijke maatschappelijke rol 
vervullen! 
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Zoals u weet heeft TPGeuldal een WOO verzoek gedaan. Wij zagen vol 
verbazing de onderbouwing van de afgegeven vergunning aan TC 
Valkenburg verschijnen. We gunnen de TC Valkenburg, die het moeilijk 
genoeg heeft gehad, de afgegeven vergunning, maar het moet volgens 
dezelfde spelregels gebeuren. Dat is nu zeker niet het geval. De 
onderbouwing van het geluidsonderzoek bij TPG is veel breder dan die bij 
TC Valkenburg en de opmerking van de burgemeester in de vorige 
Commissievergadering dat alles zorgvuldig moet gebeuren is niet meer uit 
te leggen aan onze leden en grote groep vrijwilligers. Gaat die 
zorgvuldigheid dan niet op bij vergunning voor TC Valkenburg? Waarom 
moet het bij TPGeuldal dan zo lang duren in tegenstelling tot bij TC 
Valkenburg? En op een vraag van een commissielid over het onderhavige 
tijdspad antwoordde de burgemeester dat daar nog niets over mede te 
delen is. We hebben vernomen dat daar in een vertrouwelijke notitie 
antwoord opgegeven is maar dat kunnen we niet toetsen. 

Wat ook verbazingwekkend is dat de burgemeester een communicatie 
stop tussen TPGeuldal en het gemeentebestuur verordonneerd heeft. Ik 
heb hierover contact gehad met de nationale ombudsman en die gaf aan 
dat we daarover een klacht kunnen indienen. Zover wil ik als vrijwilliger 
samen met een aantal andere vrijwilligers niet gaan. We hopen dat 
uiteindelijk het gezond verstand gaat zegevieren en dat we deze 
frustrerende periode kunnen afsluiten. Naast het gemeentebestuur 
hebben we ook u nodig als commissie- en raadslid. We hopen dat u als 
toezichthouders de portefeuillehouder Wethouder Niels Dauven kunt 
bewegen tot een voortvarende aanpak op korte termijn.  

Chronologisch: 

In 2013 begonnen we als LTC IASON fusiebesprekingen met LTC Munster 
uit Berg en Terblijt. 

2014: Alle leden pakten zich samen. De fusie was een feit. Het is een mooi 
voorbeeld van hoe een fusie tot stand zou moeten komen en dat zonder 
ondersteuning van de gemeente. 
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In 2015 gaf de provincie in het kader van revitalisering van kleine kernen 
een subsidie om het tenniscomplex te verplaatsen naar het vrijkomende 
B-veld van VVIASON. De gemeente gaf eenzelfde subsidiebedrag. Wij 
waren blij met deze bijdrage. Overigens staat dit bedrag is schril contrast 
met de investeringen van tonnen die worden gedaan voor sportvelden 
van Voetbal en Hockey en dan hebben we het nog niet over bedragen die 
besteed worden aan parken die zeer zeker niet kostendekkend zijn voor 
de gemeente.  

In de tussentijd werden we geconfronteerd met een aangestoken brand 
van ons toenmalige clubhome, dat is toen geheel afgebrand. 

In 2018 opende Locoburgemeester dhr. Carlo Vankan (lid van AB) het 
nieuwe complex waarvan toen fase 1 gerealiseerd was. Hij beloofde toen 
plechtig onze vereniging te steunen met fase2 namelijk uitbreiding met 
een clubhuis en twee padelbanen. Die toezegging staat op een digitale 
opname. 

In 2019 werd de samenwerking met de Ester Vergeer Foundation 
bekrachtigd, ook de gehandicapten zijn bij ons welkom. Ze maken 
inmiddels ruim gebruik van onze accommodatie. Kom eens kijken naar het 
plezier dat deze kinderen beleven. Ook onze vrijwilligers besteden daar 
tijd aan. 

In 2020 vond de corona pandemie plaats (de toen verplichte beperkingen 
hoef ik niet uit te leggen denk ik). 

In 2021 werden we, net als meer eigenaren en ondernemers uit 
Valkenburg en omstreken, geconfronteerd met een alles vermorzelende 
Geul, onze tennisbanen waren helemaal weggespoeld en de matten van 
de padelbanen waren onherstelbaar beschadigd. Met veel eigen inbreng 
van onze vrijwilligers werd het complex samen met een hulpvaardige en 
creatieve aannemer hersteld, waarbij omliggende verenigingen uit 
Schimmert, Klimmen en Maastricht ons tijdelijk onderdak boden. Het was 
hartverwarmend om te zien hoe verenigingen van andere gemeenten ons 
hulp boden.  Helaas schitterden de burgemeester en het college in 
afwezigheid. U begrijpt dat enige ondersteuning van burgemeester en college 
ons als vrijwilligers goed had gedaan, maar helaas. 

 



 

5 
 

Van alle kanten kreeg ons bestuur complimenten voor de aanpak. De 
provincie, het waterschap, het kernoverleg en de gemeenteraadsfracties. 
Waarom werkt het gemeentebestuur dan niet mee, vraag ik me toch wel 
wanhopig af? 

Dus….Wethouder Niels Dauven pak de uitbreidingsplannen van TPGeuldal 
en met name de realisatie van een nieuw clubgebouw voortvarend en in 
goed overleg op. Dat staat tenslotte los van het lopende 
handhavingsverzoek. En Burgemeester stop het eindeloze 
handhavingsverzoek.  

Dames en heren, beste aanwezigen, ik rond mijn betoog af: 

De oude locatie van ons in Berg en Terblijt heeft, in tegenstelling tot wat 
in de krant van René Willems (sorry René) stond, niets met de 
vertragingen of chantage te maken. TPGeuldal staat er al jaren voor open 
om samen met de gemeente een oplossing voor dit complex, dat nog 
steeds eigendom is van TPGeuldal, te vinden. We hebben in het verleden, 
ook nog bij de vorige Wethouder van sport (Remy Meijers) aangegeven 
dat we hiervoor snel een oplossing willen hebben!  

Al zo vaak is door ons bestuur aangegeven dat wij vinden dat de gemeente als 
eerste in aanmerking zou moeten komen om dit terrein van ons over te nemen. 
Maar tot op heden is de gemeente niet op dit verzoek in gegaan. Dit dossier 
staat helemaal los van handhavingsverzoek in Houthem. Ook in dat kader 
begrijpen we de opstelling van het college niet. 

Hopelijk zorgt dit betoog dat er eindelijk verandering komt in de opstelling van 
het gemeentebestuur en u kunt ons daarin steunen!!!! 

 

Dank voor uw gewaardeerde aandacht, 

Ger Sleijpen vrijwilliger, lid vanaf de oprichting en 33 jaar bestuurslid van 
TPGeuldal, vroeger LTC IASON.       


